
Referat fra møtet 9. mai 2023                                                                                                             

 

Siste møtet, 9. mai, hadde vi et tankevekkende møte på Matsentralen. 11 klubbmedlemmer + en 
ledsager møtte opp. Daglig leder Marte Lønvik Bjørnsund tok imot oss. Vi fikk en grundig orientering om 
virksomheten og etterpå en omvisning i lokalene. Terje K har allerede lagt ut på vår hjemmeside 
presentasjonen vi fikk og reklamefilmen som ble vist. Jeg vil anbefale spesielt dere som ikke var til stede 
på møtet, om å ta en titt på dette materialet. Her har vi en virksomhet som virkelig utgjør en stor 
forskjell for mange mennesker. I tillegg er deres virksomhet bra for miljøet. 
 
Ivar Hjelsvold (sekr) 


